
 
 
Pärnu-Jaagupi Gümnaasiumi hoolekogu koosoleku 
   
PROTOKOLL 
 
 
 
 
Pärnu-Jaagupi                    02.12.2009 
 
 
Algus kell 18.00, lõpp 21.15 
Koosolekul viibisid hoolekogu esimees Marge Pähkel (koosoleku juhataja),  
hoolekogu liikmed: Ahti Umbsar, Eva Palk, Raul Peetson, Margo Sai, Merike 
Mäemets, Karli Kalda, Külli Reisel, Urve Salumaa 
Külalisena viibis koosolekul direktor Lembit Rebane. 
 
Päevakord: 
1. Kooli arengukava täiendused.  
2. Õppereisid ja ekskursioonid.  
3. Koolivormi idee arendus. 
4. Haigestumised koolis. Ühisettevõtmised kõrgel gripi hooajal.  
5. Muud teemad, ettepanekud, infovahetus  
 
 
Päevakorrapunkt 1 
Direktor andis ülevaate arengukavast ja tehtud muudatustest.  
Otsustati: 
Hoolekogu kiitis arengukava heaks. 
 
 
Päevakorrapunkt 2 
Direktor andis ülevaate, millised väljasõidud on koolis klasside viisi toimunud. 
Hoolekogu poolt kirjeldati „planeeritud õppereisi“ definitsioon, mis edastatakse 
koolile kooskõlastamiseks.  
Otsustati: 
Koolil koostada ja esitada õppereiside kava klasside lõikes, mis vaadatakse üle 
järgmisel hoolekogu koosolekul. Tähtaeg: jaanuari lõpp 2009 
 
Ekskursiooniga kaasneva vastutuse selgitamisega tegeletakse edasi eesmärgiga 
kinnitada „Kooliväliste ürituste korraldamise eeskiri“ järgmisel hoolekogu 
koosolekul.  
 
 
 
 
 
 



Päevakorrapunkt 3 
Tellitud on logo muudatusega vesti näidis. 
Otsustati: 
* Arendada koolivormi teemat edasi.   
* Teha lastevanemate seas küsitlus eesmärgiga teada saada, kas ollakse nõus ühise 
vormiga koolis ja selle eest tasuma ning millist riietuseset eelistatakse   
* Hoolekogu teeb omavalitsusele ettepaneku kinkida 1.klassi minejatele koolivormi 
riietusese. 
 
Ettepanek:  
Kooli esindajatele organiseerida kooli esindusriietus. 
 
Päevakorrapunkt 4 
Haigestumise haripunkt koolis oli n.48. Detsembri esimene nädal näitab, et 
haigestumine on vähenenud.  
Koolis järgitakse ennetavaid tegevusi haiguste tekkimiseks.  
Plaanitud ühisüritused ja väljasõidud toimuvad. 
Ettepanek:  
Koridore tuleb korralikult tuulutada tunni ajal ja klassiruume vahetunni ajal.  
 
Päevakorrapunkt 5 
Keskerakonna fraktsioon on esitanud koolile küsimustiku põhikooli-ja 
gümnaasiumiseaduse muutmise kohta. Direktor tutvustas kooli poolt antud vastuseid.  
 
Otsustati: 
Võtta informatsioon teadmiseks. 
 
Hoolekogu seisukoht antud teemal:  
Säilitada gümnaasiumiaste Pärnu-Jaagupis. 
 
 
 
 
 
 
Marge Pähkel 
Koosoleku juhataja ja protokollija 


